
Protokoll från årsmöte 2023
Lindholmens fiskevårds- och tomtägarförening (LFT)

Datum och tid: Söndagen den 23 april 2023 kl. 13:30-15:00
Plats: Lisö Bygdegård

1. Mötets öppnande
LFT-styrelsens ordförande Mia Larsdotter Kraft öppnade mötet

2. Upprättande av närvarolista samt fastställande av röstlängd med
fullmaktsgranskning
Närvarolista upprättades och mötet beslutade att fastställa denna som röstlängd. 27
personer var närvarande och de representerade 26 röster.

3. Val av ordförande
Mia Larsdotter Kraft valdes som ordförande för mötet.

4. Val av sekreterare
Magnus Dimert valdes som sekreterare för mötet.

5. Val av justerare/rösträknare
Carina Sjödin och Annika Brege valdes till justerare/rösträknare för mötet.

6. Fastställande av dagordning
Styrelsens förslag till dagordning fastställdes.

7. Fråga om mötet utlysts i behörig ordning
Årsmötet slog fast att mötet utlysts i behörig ordning.

8. Framläggande av föreningens verksamhets- och ekonomiska berättelse
Magnus Dimert lade fram verksamhetsberättelsen.
Ewa Lidén lade fram den ekonomiska berättelsen.

Stefan Sjölander undrade om LFT vet något mer om den kabel som Ellevio ska dra
längs Grön väg. Mia Larsdotter Kraft berättade att LFT inte har fått någon
information om när arbetet ska utföras.

Stefan Kamlin redogjorde för vägföreningens (LLS) perspektiv på frågan.
Ellevio ska i första hand lägga kabel där det redan ligger kabel. Ellevio har inte rätt
att lägga kabel i vägbanan. Vägföreningen tecknar inte avtal med Ellevio för att
undvika att vägföreningen bär ansvar för skada som kan uppstå i samband med att
Ellevio utför sitt arbete.

9. Revisorernas berättelse
Föreningsrevisor Eric Petersson redogjorde för revisionsberättelsen. Den



genomförda revisionen har inte lett till några anmärkningar. Revisorerna föreslog
därför att årsmötet skulle fastställa den framlagda årsredovisningen per den 31
december 2022 och bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022.

10. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. Det noterades att styrelsen
själv inte deltog i beslutet.

11. Framläggande av styrelsens förslag till budget & åtgärder för innevarande år
Ewa Lidén lade fram styrelsens förslag till budget och åtgärder under innevarande
år.

12. Behandling av i stadgeenlig ordning inkomna motioner
Inga motioner har inkommit från medlemmarna.

Magnus Dimert redogjorde för styrelsens förslag om att bygga om boden i
Kyrkviken till bastu.

Efter diskussion kring brandrisk och risken att störa grannarna, drog styrelsen
tillbaka sitt förslag och yrkade på att bordlägga frågan till nästa årsmöte och att
ytterligare arbeta med frågan och undersöka alternativ.

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag, att bordlägga frågan till nästa årsmöte
och att ytterligare arbeta med frågan och undersöka alternativ.

En arbetsgrupp utsågs:
- Mia Larsdotter Kraft
- Axel Mattisson
- Magnus Dimert
- Anette Djupmark

Medskick från årsmötet till arbetsgruppen:
- Elaggregat som alternativ till vedeldad bastu minskar brandrisken men ökar
kostnaderna för iom framdragning av el från föreningsboden till den tänkta bastun
- Undersöka alternativet att ha en bastuflotte vid simskolan i stället, som också kan
användas av simskolan

13. Fastställande av budget, medlemsavgift och röjningsrabatt

Styrelsen föreslog att medlemsavgiften fortsatt skulle vara 1 200 kr och
röjningsrabatten 400 kr per naturvårdsdag.

Årsstämman beslutade att fastställa styrelsens förslag till budget, medlemsavgift
och röjningsrabatt.

14. Val av ordförande till LFTs styrelse
Mia Larsdotter Kraft valdes till ordförande.



15. Val av ledamöter till LFTs styrelse

Valda ytterligare ett år:
Eva Bjurström
Magnus Dimert
Alexander Jäätmaa
Marie Ståhl Fransson

Omvaldes i 2 år:
Mia Larsdotter Kraft
Ewa Lidén

Nyval två år:
Peter Theim, Lisökalv

(Peter Theim ersätter Daniel Gardtman som har avböjt omval)

16. Val av revisorer och revisorssuppleant

Val av revisorer
Vald ytterligare ett år:
Joachim Strandberg Rost

Omvaldes i 2 år:
Eric Petersson

Val av revisorssuppleant
Vald ytterligare ett år:
Annika Brege

17. Val av tillsynspersoner samt fastställande av kostnadsersättning till dessa

Valda ytterligare ett år:
Mikael Brege, Lindholmen
Henrik Kraft, Lisökalv

Nyval ett år:
Niclas Fransson, Grytnäs
(Val på ett år som ersättare till Liselotte Edström som avböjt omval)

Omvaldes på två år:
Hans Engqvist, Lisökalv
Jacob Lindborg, Grytnäs
Adil Olander, Öarna
Alfred Sjödin, Lindholmen

18. Val av valberedning för nästkommande år
Omval av Hans Berggren och Clara Kempff



19. Övriga frågor

a) Simskolan
Marie Ståhl Fransson berättade om simskolan som kommer att genomföras även i
år och det sker under vecka 29

Simskolelärare är Rasmus Brege och Josefin Hydén
Assisterande är Robin Andersson och Alexander Myrbäck, båda simmar mycket.

Marie uppmanade alla att komma och hjälpa till med att städa på stranden.
Mer information kommer på sajten.

b) Midsommar
Blå väg ansvarar för midsommar 2023
Marie Ståhl Fransson har bokat danslaget och ljudanläggningen.

c) Arbetsgrupper
Mia Larsdotter Kraft uppmanade alla medlemmar att engagera sig i arbetsgrupper.
Niklas Fransson anmälde sig till arbetsgruppen som arbetar med föreningsboden
och ängen.

d) Den planerade vindkraftsparken Långgrund diskuterades.
Information från Svea vind offshore finns på sajten nedan. Där visas också kartor
och simuleringar av hur mycket vindkraftverken kommer att synas från olika platser.
https://www.sveavindoffshore.se/langgrund

Det finns också en sajt som protesterar mot förslaget:
https://www.langgrund.se/

Styrelsen åtog sig att lägga upp mer information om vindparken på sajten.

20. Senaste datum då årsmötesprotokoll sänds ut till medlemmarna
Styrelsen lägger upp protokollet på sajten och skickar ut det tillsammans med
sommarbrevet.

22. Årsmötets avslutande
Mötet avslutades.

https://www.sveavindoffshore.se/langgrund
https://www.langgrund.se/

